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Què ogina sobre la celebració 
de la Diada de Catalunya? 

I sobre TEstatut? 

• JOSÉ LUIS CORTINA 
Creo que es una celebra-
ción que està muy bien, 
Y que se tiene que seguir 
celebrando. Aunque yo 
la transformaria mas 
como era antes. El tema 
de l'Estatut me preocu-
pa bastante, porque 
deberían fijarse mas en 
los que son de aquí. 

•ANTONIONUNEZ 
Me parece bien que el 
dia de la Diada ondee la 
bandera catalana 
porque és la bandera del 
país. L'Estatut es un 
conjunto de leyes con 
las cuales nos tenemos 
que regir. Por tanto, me 
preocupa que sean las 
que nos convienen. 

• JOAN ROBLES 
La Diada és un símbol 
de Catalunya i trobo bé 
que es celebri. Crec que 
aquest dia hauria 
d'hondejar només la 
bandera catalana, tot i 
així, s'han de respectar 
les idees de la resta de 
gent. El tema de l'Esta-
tut no em preocupa. 

• ANGELES FRANCO 
Encuentro la Diada una 
fiesta muy tradicional y 
veo bien que se celebre. 
El Estatut me preocupa 
però hay temas que me 
interesan mas. Aun así 
hay cosas que hacen con 
las que estoy de acuer-
do, y otras con las que 
no estoy de acuerdo. 

• JOAN CODINA 
La Diada ha de ser un 
fet reivindicatiu i per 
recordar que és 
Catalunya, qui som; i 
també perquè la gent 
immigrant conegui la 
historia. L'Estatut ens 
ha de preocupar perquè 
s'ha barrejat molt la 
política dels partits. 

• CRISTINA SOLSONA 
La gent que tingui ganes 
de celebrar-ho trobo bé 
que ho faci. Hi ha actes 
que em semblen bé, i hi 
ha actes més vandàlics 
que no perquè tot tipus 
de celebració comporta 
un acte paral·lel 
vandàlic. L'Estatut no 
em preocupa gaire. 

• JÈSSICARUIZ 
Em sembla bé posar 
només la bandera 
catalana el dia de la 
Diada, la espanyola ben 
bé no se que ha de fer 
aquest dia. L'Estatut em 
preocupa especialment, 
però tampoc tinc molta 
idea d'això que s'està 
parlant de l'Estatut. 

• MARICHU AYERBE 
Tknt de bo la gent 
catalana i no catalana 
(no nascuda a 
Catalunya) pogués 
celebrar aquesta Diada 
junts. L'Estatut em 
preocupa perquè jo sóc 
del País Basc, i tot i que 
són coses diferents, crec 
que es necessari. 
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